
Van: Cees Lock <ceeslock@hotmail.com> 
Verzonden: zaterdag 5 november 2022 20:23
Aan: GHVG_griffie <griffie@hardinxveld-giessendam.nl>
Onderwerp: technische vragen

Goedenavond,

Ik heb nog technische vragen.

Bij de verordening nadeelcompensatie vroeg ik mij of het gebruikelijk is dat er een drempelbedrag 
wordt aangehouden?
Wat is het nut?
Doen andere gemeenten dat ook? 
Op basis waarvan is tot een bedrag van 500 euro gekomen?
En worden mensen ( ter goeder trouw) niet ontmoedigd om nadeelcompensatie aan te vragen ( terwijl 
ze er misschien wel recht op hebben) omdat ze dan sowieso 500 euro kwijt zijn. 

Bedankt voor het uitzetten in de organisatie.

Met vriendelijke groet,
Cees Lock

Beste Cees, 

Hier de beantwoording op je vragen.

Artikel 4:128 van de Awb bepaalt dat voor een aanvraag om nadeelcompensatie een recht mag 
worden geheven. Dit recht mag ten hoogste € 500 bedragen. Het is inderdaad gebruikelijk dat dit recht
wordt gevraagd. Onder het huidige recht wordt dit ook gedaan door vrijwel alle gemeenten. Het is 
goed te weten dat de € 500 gaat om een drempelbedrag. Die is bedoeld om een aanvrager goed te 
laten nadenken of het zinvol is een aanvraag in te dienen. Want bij afwijzing wordt dit drempelbedrag 
niet terugbetaald. Het drempelbedrag vergoed dan enigszins de kosten die de ambtelijke organisatie 
moet maken om een aanvraag in behandeling te nemen. Daarom is gekozen voor een bedrag van € 
500. 

Wanneer iemand nadeelcompensatie krijgt toegewezen, dan ontvangt hij naast deze compensatie ook
het drempelbedrag van € 500 terug. Dat bedrag is hij dus niet kwijt. Wanneer iemand schade lijdt door
rechtmatige besluiten van een bestuursorgaan dan moet diegene daarvoor worden gecompenseerd. 

Ik hoop de vraag hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

Met vriendelijk groet,
Thea de Ruijter
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